
Dziewiętnasta sesja Rady Miejskiej 
28 kwietnia 2008 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XIX/ 2008 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
28 kwietnia 2008 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1305

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1520

 
Rada w składzie - 14 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 
 
Co stanowi – 100% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XIX sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który przywitał 
wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji.  
Stwierdził quorum według listy obecności 14 radnych obecnych na 14 osobowy skład rady. Poprosił 
wszystkich o powstanie i uczczenie zmarłego sołtysa pana Jana Tracza minuta ciszy. 
 
 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku obrad. 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła – Burmistrz Gminy wnosi o poszerzenie porządku obrad o 
uchwały w sprawach: 
 1. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Edukacji w Gminie Trzcińsko-Zdrój na lata 2008-2013 
(druk Nr XIX/204/08) 
2. w sprawie zarządzenia wyborów do organów samorządu mieszkańców sołectwa Stołeczna (druk Nr 
XIX/205/08) 



3. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości będących w zasobach Skarbu 
Państwa.  (druk Nr XIX/206/08) 
4. zmieniająca uchwałę w sprawie trybu i zasad nadawania tytułu i odznaczenia „Zasłużony dla Gminy 
Trzcińsko-Zdrój”. (druk Nr XIX/ 207/08). Oraz wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie  
 w sprawie wydzierżawienia mienia Gminy ( druk Nr XIX/195/08), który jest wnioskiem z komisji i 
zostaliśmy zobligowani do wyliczenia majątku Wod-Kan nowemu dzierżawcy. 
 
Czy są inne wnioski, nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za przyjęciem zmian w porządku obrad. 
 
- za- 14- osób 
 
Proponowany porządek obrad XIX sesji Rady Miejskiej: 
 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za rok 2007. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za rok 2007 i udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Gminy Trzcińsko – Zdrój (druk Nr XIX/193/08) 
2. w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do podpisania porozumienia z Towarzystwem 
Przyjaciół Dzieci  (druk Nr XIX/194/08) 
4. w sprawie zbycia nieruchomości  lub wydzierżawienia (druk Nr XIX/195/08) 
5. w sprawie zbycia nieruchomości ( druk Nr XIX/196/08) 
6. w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad sprzedaży gminnych lokali mieszkalnych, 
budynków jednorodzinnych wraz z pomieszczeniami przynależnymi oraz udziałem do nieruchomości 
wspólnej, a także znoszenia  współwłasności ustanowienia odrębnej własności lokali. (druk Nr 
XIX/197/08) 
7.   w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Stołeczna na lata 2007-2015 (druk Nr 
XIX/198/08) 
8. w sprawie uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju (druk Nr 
XIX/199/08) 
9. Zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rolnictwa Infrastruktury i 
Budżetu oraz wyboru jej przewodniczącego. ( druk Nr XIX/200/08) 
10. zmieniająca uchwałę w sprawie wydzielenia z Trzcińskiego Centrum Kultury Miejsko-Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Trzcińsku-Zdroju. ( druk Nr XIX/201/08) 
11. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2008 (druk XIX/202/08) 
12. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Edukacji w Gminie Trzcińsko-Zdrój na lata 2008-2013 ( 
druk Nr XIX/203/08) 
13. w sprawie zarządzenia wyborów do organów samorządu mieszkańców sołectwa Stołeczna ( druk 
Nr XIX/204/08) 
14. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości będących w zasobach Skarbu 
Państwa. (druk Nr XIX/205/08) 
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15. zmieniająca uchwałę w sprawie trybu i zasad nadawania tytułu i odznaczenia „Zasłużony dla 
Gminy Trzcińsko-Zdrój”. (druk Nr XIX/ 206/08). 
 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za przyjęciem porządku obrad ze zmianami: 
 
- za- 14- głosów  
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad - protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim zapoznali i 
proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 13- głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XVIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
większością głosów. 
 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 5 do 
niniejszego protokołu. Mam zapytanie czy mógłbym być zwolniony z odczytywania tego 
sprawozdania. Odpowiadał bym tylko na pytania. 
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Radny pan Franciszek Kwiatkowski- czy wszystkie działki na Mickiewicza zostały sprzedane i za 
jaka kwotę? Jaki jest stan przejęcia dróg w Piasecznie, Stołecznej i Gogolicach. Kiedy zaczną się po 
zimowe naprawy dróg powiatowych. 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- po przerwie odpowiem na te pytania.  
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący obrad- do Biura Rady nie wpłynęły żadne pisma. Ale chciałem odpowiedzieć 
dlaczego nie ma uchwał o zmiany personalne, bo dwa kluby uzgodniły kto, będzie w komisji 
rewizyjnej i dlatego jest uzupełnienie tej komisji i uzupełnienie komisji rolnictwa o moją osobę. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
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Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący obrad- do Biura rady nie wpłynęły żadne interpelacje. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński- mam nadzieję, że otrzymam odpowiedz na złożona interpelację. 
 
 
Do punktu V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 
wykonania budżetu za rok 2007. 
 
Informację przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Franciszek Kwiatkowski, stanowi 
załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu VI. 1. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za rok 2007 i udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Gminy Trzcińsko – Zdrój (druk Nr XIX/193/08) 
 
Przewodniczący obrad-odczytam uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie 
wydania opinii o wykonaniu budżetu za 2007r.  Załączniki Nr 6 i 7 stanowią załączniki do niniejszego 
protokoły. 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras- sprawozdanie jakie państwo otrzymaliście zostały te błędy 
formalne wyeliminowane i uszły one uwadze faktycznie nie 70 a 2 800zł i złe kwoty były wzięte przy 
planach przedszkola. Są to formalności. 
 
O godzinie 13 46 – wyszedł radny pan Marek Rutka. Stan radnych na Sali 13. 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani Sylwia Tyrpa- w związku z pozytywną opinia komisji 
rewizyjnej jak i Regionalnej Izby Obrachunkowej co do wniosku komisji rewizyjnej i sprawozdania 
komisja rewizyjna wnosi o udzielnie absolutorium.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani Wiesława Płotkowska odpowiedziała, że było 7 radnych 
gdzie 6 osób było za a jeden się wstrzymał. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIX/193/08 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 2. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do 
podpisania porozumienia z Towarzystwem Przyjaciół Dzieci (druk Nr XIX/194/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła-  Burmistrz wystąpił do zarządu 
towarzystwa z prośbą o umiejscowieniu na terenie naszej gminy jest szansa by było przedszkole w 
Gogolicach, Stołecznej i Piasecznie. By Burmistrz mógł prowadzić rozmowy musi mieć upoważnienie 
do prowadzenia rozmów. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Oświaty. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że komisja jednogłośnie była 
za przyjęciem projektu uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIX/194/08 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
O godzinie 1405- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
O godzinie 14 22- obrady zostały wznowione. 
 
Do punktu VI. 3. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości lub 
wydzierżawienia (druk Nr XIX/195/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- dotyczy to nieruchomości 
położonej przy ul. Polnej po rozlewni wód na dzień dzisiejszy zgłasza się kandydat, który chce to 
wydzierżawić lub kupić. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani Wiesława Płotkowska odpowiedziała, że komisja 
pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIX/196/08 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości ( druk Nr 
XIX/196/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła-  przeznaczamy do sprzedaży 
lokal mieszkalny w Stołecznej jest to mieszkanie po pani Marii Klepadło. W związku z tym doszło do 
porozumienia my wyremontowaliśmy jej kawalerkę w Trzcińsku. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że komisja 
zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIX/196/08 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkowski- mieszkańcy tej nieruchomości gdzie został przygotowany lokal 
dla pani klepadło i tam zostały wytyczone granice gdzie koliduje to z ich granicami. 
 
Do punktu VI. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
zasad sprzedaży gminnych lokali mieszkalnych, budynków jednorodzinnych wraz 
z pomieszczeniami przynależnymi oraz udziałem do nieruchomości wspólnej, a 
także znoszenia  współwłasności ustanowienia odrębnej własności lokali. (druk Nr 
XIX/197/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił inspektor pan Piotr Bugajski- Burmistrz wnioskuje o przyjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały, co do zasad sprzedaży gminnych lokali. W grudniu rada podjęła uchwałę 
w której są stosowane zniżki i Burmistrz może powodować bonifikatę uchwała nie przewidywała 
innych remontów które są przeprowadzane w ciągu roku w poprzedniej uchwale mówi się o remontach 
kapitalnych. A są też wymiany okien czy naprawy dachów. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Oświaty. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIX/197/08 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu odnowy 
miejscowości Stołeczna na lata 2007-2015 (druk Nr XIX/198/08) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa-  jest to zmiana w planie odnowy miejscowości 
Stołeczna na wniosek Sołtysa i Rady Sołeckiej zostaje wpisane wykonanie kanalizacji w części wioski  
zostanie to wpisane w latach późniejszych w budżecie nie ma przeznaczonych środków na ten cel. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani Wiesława Płotkowska odpowiedziała, że komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIX/198/08 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI. 7. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju (druk Nr XIX/199/08) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa -  w związku ze złożoną rezygnacją pana Szotta 
i wyborem na przewodniczącego rady pana Śliwińskiego zostało złożone jedno miejsce które należy 
uzupełnić komisję rewizyjną. 
 
Przewodniczący obrad- kogo desygnujemy na to miejsce. 
 
Radny pan  Edward Iwański- zgłosił kandydaturę pana Ryszarda Myki. 
 
Radny pan  Ryszard Myka wyraził zgodę i jednocześnie poinformował, że jak zostanie wybrany do 
komisji rewizyjnej to rezygnuje z udziału w komisji rolnictwa infrastruktury i budżetu.  
 
Radny pan  Marek Rutka- zgłosił kandydaturę radnego pana Mieczysława Krzemińskiego. Który 
ma dużo czasu i jest na emeryturze. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński-  nie wyraził zgody. 
 
Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały, w które wybieramy radnego Mykę na członka 
komisji rewizyjnej i poddał pod głosowanie: 
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- za- 11 – głosów 
- wstrzymało się – 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XIX/199/08 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 8. Podjęcie uchwały Zmieniająca uchwałę w sprawie powołania 
składu osobowego Komisji Rolnictwa Infrastruktury i Budżetu oraz wyboru jej 
przewodniczącego. ( druk Nr XIX/200/08) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- jest tu uzupełnieni o radnego pana 
Śliwińskiego jest on obecnie członkiem komisji oświaty a również chce być członek komisji rolnictwa 
infrastruktury i budżetu. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- wnoszę o zmianę tytułu uchwały bo jest tu wybór 
przewodniczącego. 
 
Inspektor Sylwia Tyrpa- ponieważ komisja rewizyjna jest specyficzna komisja w skład której może 
wejść tylko 5 radnych i musieliśmy uzupełnić skład tej komisji a ta uchwała jest tylko uchwała 
zmieniającą uchwałę w które było w tytule zmiana przewodniczącego komisji. W związku z tym, że 
zmieniamy tamta należy napisać cały tytuł tej uchwały.  
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XIX/200/08 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 9. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wydzielenia z 
Trzcińskiego Centrum Kultury Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w 
Trzcińsku-Zdroju. ( druk Nr XIX/201/08) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- jest to zmiana, która zawnioskowała pani 
dyrektor Biblioteki ponieważ organizatorem biblioteki nie może być Urząd Miejski a musi być Gmina 
Trzcińsko-Zdrój. 
 
Radny pan Marek Rutka- proszę by uchwały były opiniowane przez radcę prawnego by nie 
podejmować uchwał zmieniając jedno słowo. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Oświatowej. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że komisja była za  
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIX/201/08 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Trzcińsko-Zdrój na rok 2008 (druk XIX/202/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Kazimierz Watras- pierwszą wersje 
przedstawiałem na komisji budżetowej w tej chwili do zatwierdzenia przedstawiam wersję drugą dwa 
zadania zostały dołożone z zdań inwestycyjnych i zakupu nieruchomości działka budowlana w obrębie 
Piaseczna jest to kwota, która określa wadium przetargowe. Wadium to dajemy jako wydatki 
inwestycyjne i była ona zapłacona w tamtym roku.  Akt notarialny został spisany w tym roku. 
Zwiększa to nakłady w tym roku. Jak chodzi o zadania inwestycyjne dotyczące nakładów 
remontowych na cmentarzu oraz innych zadań które pierwotnie były w inwestycjach po konsultacji z 
panem Bugajskim zostały zabrane jako zadania bieżące remonty. O 38 tys. zł zmienia się kwota 
planowana deficytu. Jest to mniej niż w pierwotnym budżecie. Proszę o przyjęcie tej uchwały w 
sprawie zmian w budżecie i tą wersję pan przewodniczący otrzymał przed sesją. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński-  nie rozumiem sprawy wadium zwiększamy wydatki na tą samą 
kwotę dwa razy. Jest to uwzględnienie ceny, bo w to wadium wchodzi inna cena. 
 
Pan Kazimierz Watras- mamy w uchwale budżetowej w kwicie 655 tys. zł zapłaciliśmy przed 
podpisaniem kwotę netto i ona jest po potrąceniu. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XIX/202/08 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 
Edukacji w Gminie Trzcińsko-Zdrój na lata 2008-2013 ( druk Nr XIX/203/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  Gmina Trzcińsko-Zdrój, nie 
posiadała  strategii rozwoju edukacji. Z zadań które planowaliśmy na lata przyszłe w związku z tym, 
że istnieje potrzeba opracowania takiej strategii stworzyliśmy ją. Jest to materiał, który dokładnie 
traktuje to co posiadamy i wychodzi naprzeciw działaniom oświatowym. 
 
O godzinie 1457 wyszedł radny pan  Marian Michniacki stan radnych na Sali 13. 
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Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Oświaty. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że komisja zaopiniowała 
pozytywnie projekt uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XIX/203/08 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do organów 
samorządu mieszkańców sołectwa Stołeczna ( druk Nr XIX/204/08) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- projekt uchwały jest w związku ze śmiercią 
sołtysa sołectwa Stołeczna i proszę o wykreśleni imienia i nazwiska sołtysa wybory zostaną 
przeprowadzone w maju i burmistrz wydają zarządzenie, kiedy zostaną wybory przeprowadzone. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIX/204/08 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 
przejęcie nieruchomości będących w zasobach Skarbu Państwa. (druk Nr 
XIX/205/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił inspektor pan  Piotr Bugajski-  w obrębie trzy miasta Trzcińsko przy ul. 
Dworcowej po PKP są to działki które są własnością skarbu państwa i Gmina nie będzie 
użytkownikiem wieczystym tylko będzie właścicielem i będą płacić użytkowanie wieczyste do Gminy. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIX/205/08 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i zasad 
nadawania tytułu i odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Trzcińsko-Zdrój”. (druk 
Nr XIX/ 206/08). 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- jest to projekt uchwały, który został 
przygotowany w związku ze złożonym wnioskiem przez radnego Czesyka.  
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIX/206/08 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
 
Przewodniczący obrad-  Nie było takich interpelacji. 
 
Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- w sprawie działek na ul. Mickiewicza nie zostały wszystkie 
sprzedane. Otrzymaliśmy informację od Agencji Nieruchomości w maju po zaciągnięciu opinii będzie 
decyzja o przekazaniu nieodpłatnie tych trzech działek. Sprawa remontów dróg powiatowych wydział 
dróg powiatowych rozpoczął naprawy i już są wykonane cząstkowe naprawy dróg i  jest naprawiany 
kawałek drogi od Trzcińska do Klasztornej.  
 
Radny pan  Marek Rutka-  kto podjął decyzje by nie prenumerować gazety sołeckiej i czym była ona  
prenumerowana. Za miejscowością Babin jest odcinek lasu i jest złamany świerk jest mocno 
przechylony na jezdnię.  
 
Przewodniczący obrad- pragnę przyponie radnym, że zbliża się koniec składania oświadczeń 
majątkowych i pragnę zaprosić radnych na uroczystości majowe i przed akademią o godzinie 17 
będzie uroczysta msza w dniu 3 maja. 
 
Pani Aleksandra Zielińska-  nikt w naszej Gminie nie wspomina o rolnikach i ich problemach i w 
związku z tym, że przedłużyły się opady mamy szereg problemów w rolnictwie i Wojewoda wysyła w 
teren komisje w sprawie zalań i pod topień. W związku z tym, że się prace opóźniły to nie można 
zrobić na czas wielu prac polowych. Należy podjąć działania w kierunku melioracji na terenie naszej 
Gminy. Główne cieki są zaniedbane i interwencja ze strony władzy nadzy nadać temu sygnał. Ludzie 
nie są w stanie rażących zaniedbań naprawiać. Należy powołać spółki wodne. Rolnicy będą 
występowali o umorzenie podatków. Cała północ Stargard są tam ogromne problemy z melioracją.  
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- jest to problem znany nam, wszystkie uwagi były kierowane 
do właścicieli cieków wodnych i na komisji 23 został skierowany wniosek. Tam skierowaliśmy 
zadania by oczyścić te główne cieki i spróbujemy to załatwić. Bo na naszej komisji mówiliśmy o nie 
drożności rzeki Rurzycy, a nie jest to zadanie główne Gminy. Jest to zadanie Starostwa my pomożemy 
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przygotować materiały by zorganizować spółki wodne. Muszą rozbić to wszyscy a nie tylko wybrane 
osoby. Wszystkie uwagi przezujemy do zainteresowanych. 
 
Sołtys sołectwa Góralice pan  Władysław Rogowski- od 3 lat walczę o to by zrobić meliorację rzeki 
Tywy.  
 
Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 15 20 – przewodniczący obrad zamknął XIX sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 
przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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